
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 11. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 63
I branchen og hos visse dyrlæger argumenteres der for, at man ikke skal slå dyrene ned
på farmene, hvor covid er raset ud. Der henvises til, at dyrene har antistoffer og derfor
er velegnede til den fortsatte produktion. Er det korrekt forstået, at dette ikke udgør en
garanti for, at afkommet, som er næste generation af pels, også vil have de fornødne
antistoffer til at være immune overfor covid-19?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. oktober 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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